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وزیر نیرو با بیان اینکه صندوق توسعه ملی نسبت 
به تامین مالی طرح های نیروگاهی جدی تر باشد، گفت: 
۸۰ میلیون جایزه برای مشترکان خوش مصرف برق در 
نظر گفته ش��ده که از بین آنها بیش از ۱۰۰ خودرو به 
مش��ترکانی که در مصرف برق صرفه جویی کنند، اهدا 

خواهد شد.
به گ��زارش ایرنا، علی اکبر محرابی��ان در بازدید از 
کارخانه های گروه مپنا ضمن انتقاد از عملکرد صندوق 
توس��عه ملی در تامین مالی طرح ه��ای نیروگاهی ابراز 
امیدواری کرد که ب��ه زودی رویکرد این صندوق تغییر 

کند.
وی تامین مالی طرح های نیروگاهی را بس��یار مهم 
دانس��ت و ادامه داد: نمی توان طرح ه��ای مثل فولاد و 
س��ایر صنایع تامین مالی ش��وند، اما صنعت نیروگاهی 
 که زیرس��اخت هم��ه این صنایع اس��ت تامی��ن مالی 

نشوند..

وزی��ر نیرو ابراز امی��دواری کرد با تامی��ن مالی از 
 سوی صندوق توسعه ملی بتوان طرح های نیروگاهی را

 به موقع به بهره برداری برسانیم.
وی ادامه داد: مهم ترین نیاز امروز کش��ور موضوع 
رف��ع ناترازی اس��ت و س��رمایه گذاری در بخش انرژی 
یعنی س��رمایه گذاری برای افزایش رفاه و رفع نیازهای 

کشور است.
وزی��ر نی��رو در خص��وص پ��اداش صرفه جویی در 
مص��رف ب��رق، گفت:امس��ال ۸۰ میلیون جای��زه برای 
مشترکان خوش مصرف برق در نظر گرفته شده که این 
 جوای��ز از هدیه اینترنت تا جوای��ز بزرگ تر مثل خودرو

 است.
 محرابی��ان با بی��ان اینک��ه بی��ش از ۱۰۰ خودرو 
به مش��ترکان خوش مصرف برق ب��ه عنوان جایزه اهدا 
خواهد شد، گفت: لوازم برقی کم مصرف، لوازم مدیریت 
مصرف از جمله دیگر جوایز است، همچنین جوایز برای 
اقش��ار مختلف، کودکان، نوجوانان و س��ایرین در نظر 

گرفته شده است.
وی با بیان اینکه جوایز برای بانوان که نقش مهمی 
در مدیریت مصرف دارند نیز تعیین ش��ده است، تاکید 
کرد: با اجرای این برنامه ملی مدیریت مصرف به خوبی 

انجام شود.

وزیر نیرو خبر داد؛

۸۰ میلیون جایزه برای مشترکان خوش مصرف

تریبون         

گمرک:

صادرات سیب زمینی مشمول عوارض ۶۰ درصدی 
خواهد شد

گمرک ایران خبر داد که بر اساس اعلام وزارت جهاد کشاورزی عوارض 
۶۰ درص��دی ب��رای صادرات س��یب زمینی ب��ا کد تعرف��ه ۰۷۱۰۱۰۰۰ از 

۱۴۰۳/۲/۱۵ تا اطلاع ثانوی اعمال خواهد گردید.
به گ��زارش رواب��ط عمومی گمرک ای��ران، این موارد جه��ت آگاهی و 

برنامه ریزی تجار و بازرگانان اطلاع رسانی می شود.
این گزارش تاکید کرده است، مسئولیت وضع عوارض مطابق با ضوابط و 

مقررات در خصوص این اقلام بر عهده وزارت جهاد کشاورزی است.

تخفیف رجا به مسافران به مناسبت دهه کرامت
شرکت رجا به مناسبت گرامی داشت ولادت با سعادت حضرت معصومه )س( 

و امام رضا )ع( طرح ویژه »دهه کرامت« را با ارائه تخفیف اجرا می کند.
 به گزارش ایس��نا، روابط عمومی ش��رکت رجا اعلام کرد: به مس��افران 
 ب��ا نام های مبارک »معصومه« و »رضا« که بلیت قطارهای بازه  زمانی ۲۱ تا 
۳۱ اردیبهش��ت ماه ۱۴۰۳ را به مقصد مش��هد مقدس صرفاً از طریق سایت 
رجا ب��ه نش��انی www.raja.ir خریداری کنند، ۱۵ درص��د تخفیف اعطا 

می شود.
اعمال این تخفیف، بدون نیاز به هیچ گونه مراحل اداری در فرآیند خرید 
بلیت، به صورت خودکار و بدون محدودیت در مس��یرهای منتهی به مشهد 

مقدس صورت می پذیرد.
س��امانه ارتباط با مشتریان شرکت حمل و نقل ریلی رجا از طریق تلفن 
 ۱۵۳۹ ب��ه صورت ش��بانه روزی آماده پاس��خ گویی به هموطن��ان گرامی در

 اقصی نقاط کش��ور در خصوص اطلاعات مرتبط با س��فر با قطار و دریافت 
پیشنهادها و انتقادهای آنان و پیگیری آنی مشکلات حین سفر است.

تاکید پلیس بر نصب دوربین  در اتوبوس های 
درون شهری

رئیس پلیس پایتخت بر ضرورت نصب دوربین مداربسته در اتوبوس های 
درون شهری تاکید کرد.

به گزارش ایسنا، چندی پیش ویدیویی در فضای مجازی منتشر شد که 
در آن یک متهم با زنجیر به یک مس��افر اتوبوس حمله و او را زخمی کرده 
بود. ویدیویی که فیلمبرداری به موقع یکی از شهروندان از صحنه این حادثه 
منجر به شناس��ایی و دستگیری ضارب شد. علاوه بر آن هر ازچندگاهی نیز 
خبرهایی در خصوص جیب بری در اتوبوس های درون ش��هری یا س��رقت از 
شهروندان در این فضا مخابره می شود که در بسیاری از این موارد یا دوربینی 
درون اتوبوس ه��ا نبوده یا این دوربین ها غیرفعال بودند. موضوعی که پلیس 

نیز به آن اشاره کرده است.
سردار عباس��علی محمدیان، رئیس پلیس پایتخت در گفت وگو با ایسنا 
با اش��اره اهمیت برخورد با مجرمان و اش��راف اطلاعاتی پلیس در این حوزه 
گفت: هر اتوبوس درون شهری و به خصوص اتوبوس های بی آرتی می تواند تا 
۲۰۰ نفر مس��افر را در خود جای دهد؛ بنابراین برقراری امنیت و نظارت بر 

این وسایل بسیار اهمیت دارند.
وی افزود:در چنین وسیله نقلیه ای، که هر لحظه ممکن است حادثه ای 
رخ دهد؛ بهتر است از تجهیزات به روزی استفاده شود تا در صورت نیاز مورد 
اس��تفاده قرار گیرد. از این رو نصب دوربین های مداربس��ته در اتوبوس های 

بی آرتی، بسیار ضرورت دارد.
فرمان��ده انتظامی ته��ران بزرگ گفت: وجود سیس��تم مداربس��ته هم 
بازدارنده خواهد بود و هم می توان از آن در شناسایی و کشف جرم استفاده 
کرد.پلیس نیز نصب دوربین های مداربس��ته در اتوبوس های درون شهری را 

پیگیری می کند و ان شاءالله این اتفاق می افتد.

کدام مناطق تهران بیشترین سالمند را دارد؟ 
مدیر کل سلامت ش��هرداری تهران گفت: متوسط ۱۳ درصد تهرانی ها 

سالمند محسوب می شوند.
 ب��ه گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان، جمعیت شناس��ان می گویند طی

 ۵۰ س��ال آینده تعداد سالمندان ۶۰ سال به بالا افزایش خواهد یافت و این 
گروه بخش قابل توجهی از جمعیت جهان را تشکیل می دهند.

 تخمی��ن زده ش��ده ت��ا س��ال ۲۰۵۰ جمعیت اف��راد بالای ۶۰ س��ال
 به دومیلیارد نفر در جهان خواهد رس��ید و به این معناس��ت که به ازای هر 

پنج نفر یک سالمند خواهیم داشت. 
به این ترتیب نه فقط در کش��ور های توسعه  یافته بلکه در کشور های در 
حال توس��عه نیز بخش قابل توجهی از جمعیت را سالمندان تشکیل خواهند 
داد و افزایش س��المندان در صورت نداش��تن برنامه های مدون، در آینده به 

چالشی مهم برای جوامع تبدیل خواهد شد. 
در کش��ور های توس��عه یافته، از سه دهه گذشته س��رویس های خدمات 
 مراقب��ت روزانه به عنوان جایگزینی برای مراقبت های س��ازمانی و رس��می 
 به وجود آمده اس��ت و این س��رویس ها نقش مهمی در مراقبت های مبتنی 

بر جامعه برعهده گرفته اند. 
حالا با توجه به روند روبه رش��د جمعیت سالمندان و نیاز های آنها بویژه 
باتوجه به مس��ائلی ازجمله تغییر در س��بک زندگ��ی خانواده ها و مهاجرت 
فرزندان و افزایش ش��مار س��المندان تنها، توس��عه مراکز نگه��داری روزانه 

سالمندان در کشور ما نیز ضروری به نظر می رسد. 
برخ��ی از کارشناس��ان معتقدند اگ��ر همین حالا ب��رای افزایش تعداد 
س��المندان، برنامه هایی در نظر گرفته نش��ود به زودی ب��ا یک بحران جدی 

مواجه خواهیم شد.
درحال حاضر بیش از ۱۰درصد جمعیت کش��ور را س��المندان تشکیل 
می دهن��د و باتوجه به آمار، پیش بینی ش��ده اس��ت در س��ال ۱۴۲۰ حدود 
۲۰درصد از جمعیت کش��ور را س��المندان تش��کیل خواهند داد که باید به 
نیازهایش��ان ازجمله بیمه، خدمات در زمینه های مختلف از جمله مس��کن 

پاسخ داده شود.
حمید صاحب مدیر کل سلامت شهرداری تهران گفت: متاسفانه تهران 
در حوزه جمعیت در آس��تانه بحران است که می توان از آن به ابر بحران نام 
برد، زیرا در جوانی جمعیت وضعیت خوبی نداریم.وی با بیان اینکه متوسط 
۱۳ درصد تهرانی ها سالمند محسوب می شوند گفت: اگر اقدام عاجل و موثر 
انجام ندهیم درصد س��المندان قابل توجه خواهد ش��د.صاحب در خصوص 
میزان سالمندان در مناطق مختلف تهران گفت: درصد سالمندان در مناطق 
تهران متفاوت اس��ت به صورتی که در منطقه ۱، ۳، ۶، ۲۱ بیش��ترین تعداد 
س��المند را در تهران دارند و حدود ۱۶ درصد جمعیت س��المندان تهران را 

دارند.

خبــر

مدیرعامل آتیه سازان حافظ اعلام کرد؛

پرداخت خسارت درمان بازنشستگان تامین اجتماعی 
تا پایان سال ۱۴۰۲

مدیرعام��ل آتیه س��ازان حاف��ظ از 
پرداخت ۱۰۰ درصدی خس��ارت درمان 
بازنشس��تگان تامی��ن اجتماعی تا پایان 

سال ۱۴۰۲ خبر داد.
دکت��ر علیرضا نمازی ب��ا اعلام این 
خبر گفت: ب��ا توجه به اینکه س��ازمان 

تامی��ن اجتماعی نس��بت به پرداخت حق بیمه بهمن م��اه که با تاخیر قابل 
توجهی روبرو ش��ده بود، اقدام کرده، تمامی خسارات درمان مستقیم اسناد 
درمانی بازنشس��تگان و مس��تمری بگیران س��ازمان تامین اجتماعی تا پایان 
اسفند سال ۱۴۰۲ پرداخت شد.به گزارش روابط عمومی موسسه آتیه سازان 
حافظ، وی درادامه افزو: باتوجه به دستور مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی 
مبنی بر پرداخت مطالبات اس��فندماه ش��رکت ازمحل قرارداد بیمه تکمیلی 
درمان بازنشستگان تامین اجتماعی تاپایان اردیبهشت ماه، در صورت تحقق 
این وعده، مطالبات مراکزدرمانی طرف قرارداد ش��رکت نیز به صورت کامل 

بروز رسانی خواهد شد.

کوبا؛ مشتری کشتی های ایرانی شد
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی 
از آمادگی برای افتتاح ۱۳ هزار میلیارد 
تومان پروژه توس��عه دریامحور و مذاکره 

ساخت کشتی برای کوبایی ها خبر داد.
به گ��زارش مه��ر، علی اکبر صفایی 
با اش��اره به عملک��رد س��ازمان بنادر و 

دریانوردی در حوزه توسعه دریا محور، گفت: سال گذشته ۱۰۰ هزار میلیارد 
تومان شامل ۵۰ هزار میلیارد تومان از منابع دولت و ۵۵ هزار میلیارد تومان 
توس��ط بخش خصوصی برای پروژه های عمرانی و زیربنایی در بنادر کش��ور 
س��رمایه گذاری ش��د. ۱۳ هزار میلیارد تومان از این حجم از سرمایه گذاری، 
آماده افتتاح ش��ده اس��ت.مدیرعامل س��ازمان بنادر و دریانوردی با اشاره به 
تأکید رئیس جمهوری بر توسعه تجارت خارجی با کشورهای همسایه افزود: 
تعاملات حمل ونقل دریایی با کشور ونزوئلا از گذشته تا امروز ادامه دارد و با 

سایر کشورهای حوزه آمریکای جنوبی به صورت موردی انجام می شود.
وی گفت: صنعت کشتی س��ازی ایران در سطح جهانی مورد توجه است 
و به طور مثال ونزوئلا سفارش ساخت سه فروند کشتی ۹۰ هزار تنی داشت 

که توسط مهندسان توانمند کشورمان انجام و تحویل شد.
معاون وزیر راه و شهرس��ازی در پایان عنوان ک��رد: مذاکراتی در زمینه 
س��اخت کشتی با کشور کوبا نیز انجام شده که امید است از توان داخلی در 
 این حوزه برای س��اخت کشتی های مورد نیاز کش��ورهای آمریکای جنوبی 
به خوبی استفاده کنیم. در زمینه تجارت دریا برد با کشورهای حوزه دریای 
خزر نیز با دستیابی به رکورد حدود ۹ میلیون تن، ۳۰ درصد رشد ثبت شده 

که عمدتاً با کشورهای روسیه و قزاقستان بوده است.

وزیر اقتصاد خبر داد؛

 مذاکره برای تأمین مالی ۳ پروژه جدید
 از سوی بانک توسعه اسلامی

وزی��ر اقتصاد گفت: ۱۱ پروژه مهم ایران از س��وی 
بانک توس��عه اسلامی تامین مالی ش��ده و برای افزوده 
ش��دن ۳ پروژه مهم ایران در حوزه بهداشت و درمان و 

دانش بنیان به این فهرست مذاکره می کنیم.
به گزارش مهر، س��ید احس��ان خاندوزی که برای 
ش��رکت در پنجاهمین مجمع بانک توسعه اسلامی به 
ریاض س��فر کرده است در گفتگویی اظهار کرد: امسال 
 پنجاهمین س��الگرد تأس��یس بانک توس��عه اس��لامی 
به عنوان بزرگترین نهاد مالی کشورهای مسلمان است.

وی ادامه داد: ۵۷ کشور مسلمان عضو از تسهیلاتی 
که این بانک برای پروژه های زیرساختی انرژی آموزش 
بهداشت و سلامت تزریق می کند استفاده می کنند، ما 
هم در ایران به عنوان یکی از سه سهامدار بزرگ که از 
ابتدا نقش آفرین بودیم در پنجاهمین س��الگرد مجمع 

عمومی بانک در ریاض شرکت فعالانه داشتیم.
خاندوزی گفت: در این اجلاس هم بخش خصوصی 
کش��ور مش��ارکت وس��یعی داش��ت، ه��م نمایندگان 
بخش های دولتی، وزارت اقتصاد و س��ایر وزارتخانه های 

ذیربط در این دوره حضور فعال دارند.
وی تاکید کرد: تنها نهادی که علی رغم تحریم های 
ظالمان��ه آمریکا همچن��ان در تأمین مال��ی پروژه ها از 
اعتبارات بین المللی به طرح های عمرانی کش��ور کمک 

می کند، بانک توسعه اسلامی است.
وزیر اقتصاد یادآور ش��د: ما امروز ۱۱ طرح مهم در 

استان های مختلف داریم که تأمین مالی آنها به صورت 
ارزی توسط بانک توسعه اسلامی انجام می شود.

وی گفت: در س��ال های ۹۷ تا ۱۴۰۰ مشکلاتی در 
نظ��ام بازپرداخت ایران وجود داش��ت که موجب توقف 
عمرانی جمهوری اسلامی ایران شده بود؛ دولت سیزدهم 
با اهتمام جدی این موانع و مش��کلات را برطرف کرد و 
مجدداً شاهد این هستیم که تزریق به پروژه های ایران 

از سوی بانک توسعه اسلامی آغاز شده است.
وی اظه��ار کرد: در مجمع س��الانه بانک توس��عه 
اسلامی غیر از اینکه صورت های مالی بانک به تصویب 
می رسد، خط مشی سال آینده بانک توسعه اسلامی نیز 

توسط وزرای قتصاد عضو تعیین می شود.
وی با اش��اره به پیش��نهاد ایران که در این نشست 
مط��رح خواهد ش��د، گفت: یک پیش��نهاد مهم پنجره 
تأمین مالی ترجیحی اس��ت که ب��ا نرخ های ترجیحی 
و حمایت��ی بتوان��د از طرح ها در کش��ورهایی که نیاز 
به پروژه ه��ای حمایتی دارند اس��تفاده کند. جمهوری 
اسلامی ایران پیشنهاد خود را برای تأسیس این پنجره 
 تأمین مالی ترجیحی ارائه داده است و امیدواریم مصوب

 شود.
خاندوزی خبر داد: یکی از نکاتی که در دستور کار 
مذاکرات ما با بانک توس��عه اسلامی است؛ اضافه کردن 
سه پروژه مهم حوزه بهداش��تی درمانی و دانش بنیان 
کش��ور به ۱۱ پروژه ای اس��ت که قبلًا تأمین مالی آنها 

توسط بانک توسعه اسلامی انجام شد.
وی تاکید کرد: در حاشیه اجلاس سالانه جلساتی با 
وزرای اقتصادی کشورهای عضو به خصوص کشورهای 
هدف که نق��ش پررنگ تری در تعام��لات اقتصادی ما 
دارند ب��ه ویژه در خاورمیانه و ش��مال آفریقابه صورت 
دوجانبه تنظیم کرده ایم؛ البته دیدار مفصلی با همتای 

سعودی خود خواهم داشت.

ع��زت الله ضرغام��ی در دی��دار ب��ا 
وزیر توس��عه اجتماعی عم��ان با تاکید 
بر ض��رورت همکاری های گردش��گری، 
صنایع دس��تی و می��راث فرهنگی بین 
دو کشور، گفت: متأس��فانه گردشگری 
دریایی ایران و عمان در وضعیت خوبی 
قرار ندارد، درحالی که تقویت این حوزه 
به تحکیم روابط اجتماعی بین دو کشور 

منجر خواهد شد.
ب��ه  گ��زارش ایس��نا، وزی��ر میراث 
فرهنگی، گردش��گری و صنایع دس��تی 
در دی��دار با »لیلا بن��ت احمد بن عواد 
النجار« � وزیر توس��عه اجتماعی عمان 
�  با اش��اره ب��ه اهمیت تقوی��ت روابط 
 فرهنگ��ی، اجتماع��ی و سیاس��ی بین 
دو کش��ور ای��ران و عمان، اظه��ار کرد: 
ش��ما یک وزیر زن هستید و اینکه یک 
خانم مسلمان مس��ئولیتی بزرگ دارد، 
برای جامعه اسلامی بسیار حائز اهمیت 
است و من از این بابت بسیار خوشحال 

هستم.
ضرغام��ی ادام��ه داد: همکاری بین 
دانش��گاهی بین ایران و عمان می تواند 
تقویت ش��ود. با توجه به وجود دانشگاه 
الزه��را در عم��ان و نیز دانش��گاهی به 
همین ن��ام در ایران می توان راهکارهای 
را  دانش��گاهی  تقوی��ت همکاری ه��ای 
بررس��ی کرد؛ چرا ک��ه تبلیغات جهانی 
برخی از رسانه ها منفی است و این گونه 
وانمود می کنند که حجاب مانع کس��ب 
علم اس��ت، اما این اقدام��ات مدیریتی 
توسط خانم ها می تواند باعث شود تا این 

تبلیغات منفی خنثی شود.
او با اش��اره به اهمیت حضور بانوان 

در دس��تگاه های مختل��ف ب��ه عن��وان 
مش��اور و مدیر، بیان ک��رد: بانوان ما در 
دستگاه های مختلف در سطوح مدیریتی 
مختلف حضور دارند. اینکه یک مش��اور 
 ام��ور بانوان مس��ائل مرتبط ب��ا زنان را 

به طور ویژه ارتقا دهد، اهمیت دارد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی س��پس با اشاره به برخی 
فعالیت های گردش��گری ای��ران، اظهار 
کرد:م��ا ح��دود ۳۰ حوزه گردش��گری 
داریم که عمانی ها از گردشگری سلامت 
استقبال کردند و ۳۰ درصد گردشگران 
عمانی ک��ه به ایران س��فر می کنند نیز 

گردشگران سلامت هستند.
او گفت:سیاس��ت دولت آقای دکتر 
رئیس��ی بر این اس��ت که گردش��گران 
ایرانی نیز به عمان س��فر کنند و روابط 
گردش��گری دو کش��ور تقوی��ت ش��ود.

سیاس��ت ایران این است که عمان را در 
حوزه گردشگری در اولویت قرار بدهیم.

ضرغام��ی همچنی��ن به پیش��ینه 

تاریخ��ی و تمدن��ی ایران اش��اره کرد و 
افزود:م��ا ب��ا عم��ان اش��تراکات زیادی 
داریم.تمای��ل داریم رواب��ط بین ملت ها 
تقویت شود و شما به عنوان وزیر توسعه 
اجتماعی عم��ان می توانید نقش مهمی 
در تقویت و ارتباط این روابط اجتماعی 

ایفا کنید.
گردش��گری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
و صنایع دس��تی با اشاره به مرز دریایی 
ای��ران و عمان، اظهار کرد: گردش��گری 
دریای��ی یکی از ظرفیت ه��ای مهم بین 
ایران و عمان در حوزه توسعه گردشگری 
اس��ت. با این حال متأسفانه گردشگری 
دریایی ایران و عمان در وضعیت خوبی 
قرار ندارد. اگر گردشگری دریایی تقویت 
شود به طور حتم باعث تحکیم و تقویت 
رواب��ط اجتماعی بین دو کش��ور خواهد 

شد.
او در ادام��ه ب��ه اهمیت مش��ارکت 
دو کش��ور در حوزه مرمت آثار تاریخی 
اش��اره کرد و گفت: آمادگ��ی داریم در 

پروژه ه��ای مرمتی در عمان مش��ارکت 
داشته باشیم.

ضرغامی ادامه داد: صنایع  دس��تی 
ایران جایگاه بالایی در سطح جهان دارد و 
در ۳۰۰ رشته صنایع دستی فعال هستیم. 
در این ب��اره نیز آماده همکاری با عمان 
هس��تیم و امید داریم مسئولان عمانی 
درباره حضور هنرمندان صنایع دس��تی 
هم��کاری  نمایش��گاه ها  برگ��زاری   و 

کنند.
لیلا بن��ت احمد بن ع��واد النجار � 
وزیر توسعه اجتماعی عمان � نیز با ابراز 
خرسندی از توسعه گردشگری بین ایران 
و عم��ان، گفت:ی��ک کنفرانس به زودی 
قرار است در حوزه تخصصی گردشگری 
با حضور وزیر گردش��گری عمان برگزار 
ش��ود و از ش��ما نیز برای حضور در این 

کنفرانس دعوت می کنیم.
او به حوزه صنایع دس��تی و اهمیت 
همکاری ها در این بخش اش��اره کرد و 
افزود:۹۰ درصد فعالان  صنایع دس��تی 
در عمان را بانوان تش��کیل می دهند. در 
این باره آم��اده و علاقه مند به همکاری 
هس��تیم.  صنای��ع  دس��تی  ح��وزه   در 
از این رو پیشنهاد می دهیم نمایشگاه های 
مشترک برای فروش صنایع  دستی برپا 

کنیم.
 وزیر توس��عه اجتماع��ی عمان نیز 
به حضور بانوان در دستگاه های مختلف 
به عنوان مشاور اش��اره کرد و افزود: در 
ایران دس��تگاه های مختلف از بانوان به 
عنوان مش��اور اس��تفاده می کنند و نیز 
مشاور امور خانواده و بانوان دارند و این 

بسیار کار ارزشمندی است.

مبل��غ  وزی��ران  هی��ات  مصوب��ه  اس��اس  ب��ر 
افزای��ش  مونت��اژی  خودروه��ای  اس��قاط   گواه��ی 

یافت.
به گزارش مهر، بر اس��اس مصوب��ه هیأت وزیران، 

 مبلغ گواهی اسقاط خودروهای مونتاژی افزایش یافته
 است.

 طب��ق مصوب��ه دول��ت، ب��ا توج��ه ب��ه اب��لاغ و
 اجرایی ش��دن آئی��ن نام��ه اجرایی م��اده ۱۰ قانون 

 ساماندهی صنعت خودرو، گواهی اسقاط مورد نیاز برای
 ش��ماره گذاری خودروه��ای مونت��اژی از ۲۵ درصد 
 ب��ه یک و نی��م گواهی اس��قاط مع��ادل ۵۲ میلیون و

 ۵۰۰ هزار تومان افزایش یافت.

رایزنی برای افزایش سفر بین ایران و عمان

 مبلغ گواهی اسقاط خودروهای مونتاژی
 افزایش یافت


